
ACTUALITAT fonts - seiie^ 2006 

notícies de l'entitat 

Josep M. Gomis i 

Llorenç Soldevila 

en l'acle de la signatura 

* Signatura per la Via Romana de Parpers 

El passat 29 de novembre, d'acord a m b la notifica

ció rebuda de la Direcció de Serveis del Departa

ment de Cultura de ia Generalitat de Catalunya 

a m b data de 20 de juliol de 2005 , Josep Maria 

Gomis , en representació de la Caixa d'Estalvis 

Laietana, i Llorenç Soldevila, com a president del 

CEAJC van signar el conveni mitjançant el qual 

l 'entitat d'estalvi financia amb 51-940,84 € l'exe

cució del tram 9 del projecte d'adequació de la Via 

Romana de Parpers. Aquests diners seran gestionats 

per la nostra entitat i se sumen als 15.000 € que 

també hi destinarà l 'Ajuntament d 'Argentona. 

La Junta directiva del CEAJC en la passada reu

nió va ratificar l'empresa À T I C S , que ja va fer el 

projecte i ha tingut altres intervencions en el pro

jecte de recuperació, com l'encarregada de dur a 

terme les obres al llarg de l'any 2.006. 

Des del CEAJC ens felicitem d'iniciatives com 

la present destinades a millorar i recuperar segons 

els casos parts essencials del nostre pa t r imoni 

arqueològic, històric i cultural. 

• Maria Lluïsa Navarro deixa el càrrec 

de regidora 

La sòcia i tresorera de la nostra associació, Maria 

Lluïsa Navarro i Revert va presentar en l'últim ple 

municipal la dimissió al càrrec de regidora que 

ostentava en representació de C i U a l 'Ajuntament 

d 'Argentona. El mot iu bàsic d'aquesta decisió ha 

estat tenir més temps per a dedicar a la gestió Í el 

projectes fiíturs de la Llar Santa Anna de la nostra 

vil·la. 

Safareig 
La 'Vorera" que va al veïnat del C ros 

En l'apartat "Aigua Clara" de la revista pas

sada, núm. 24, la creu es referia a la "vorera que 

hi ha a la carretera que uneix el centre amb el 

veïnat del Cros". Crec que val la pena aclarir, 

que en cap cas és una vorera el que hi ha a la 

banda esquerra de la carretera, ja que mai se'n 

va preveure cap de bon principi. Després d 'una 

intensa campanya a favor d 'un carril bici Í amb 

el suport de moltes signatures, es va aconseguir 

que la Generalitat el construís en aquest vial i 

que com a tal està senyalitzat horitzontalment a 

sobre del ferm; tot i que actualment és compar

tit també per persones que hi van passejant a 

peu. 

Realment, el seu estat de manteniment és 

pèssim i des d'altres entitats de la Vila, ja fa 

temps que ho denunciem, fins i tot hem fet 

arribar la demanda al defensor del vilatà que ja 

ha fet les oportunes gestions, sense que fins 

avui, s'hagi aconseguit que l'administració res

ponsable l'arrangi. 

• Pep Padrós 

Nota: I.rs cartes per a la secció "Safiirri^ " kmi tí'.in.ir .ulre-

çadeí al C E A . Jaume Cbvelí. Ar>:iii Municipal. Casa 

Gòtka, pLcia de VBglMa, 4 Ir - OSMÚARGENTONA 

CENTRE D'ESTUDIS AHGENTONINS JfiUME CLAVELL 


